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Skrivelse angående svenska språket i förskolan 

Under våren riktades hård Ivo-kritik mot stadsdelens äldreboenden på grund av bland 
annat bristande språkkunskaper hos personalen. Efter dialog med föräldrar med 
förskolebarn i stadsdelen framkommer motsvarande kritik mot barnomsorgen. 

För Sverigedemokraterna är det essentiellt att medarbetare inom förskolan kan 
kommunicera fullgott med sina kolleger, med barnen och deras föräldrar. Vi är 
övertygade om att övriga partier delar den inställningen.  

En förutsättning för att kunna arbeta vidare med problematiken är att undersöka 
omfattningen och därefter upprätta en handlingsplan med förslag på åtgärder. 

Mot bakgrund av detta vill vi därför fråga följande: 

1. Vilken kunskapsnivå i svenska språket (läsa, skriva och tala) anser förvaltning 
vara en acceptabel lägsta nivå för att arbeta inom förskolan?  
 

2. Hur många medarbetare i Brommas förskolor har enligt förvaltningen bristande 
kunskaper i svenska språket? Om frågan inte kan besvaras, planerar 
förvaltningen i så fall att undersöka hur det förhåller sig? 
 

3. Vilka åtgärder planeras inom förskolan för att höja medarbetarnas 
kunskapsnivå i svenska språket? 
 

4. Vilka möjligheter ser förvaltningen att införa språktester vid nyrekrytering av 
medarbetare inom förskolan?


